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Raadsvragen  Van het raadslid dhr. F. van den Broek ( VVD), 
beeldschermen in de stad voor PSV . 
 

 

 Na zeven jaar is het moment bijna aangebroken dat PSV weer kampioen wordt. Een 

titel waar de hele stad naar snakt en zich op verheugd. Zo zijn er al kampioensshirts 

te bestellen, hebben de ondernemers op Stratumseind al vlaggetjes opgehangen en 

daarmee wordt uiting gegeven aan een breed gedragen gevoel in de Eindhovense 

samenleving: trots!  

De gemeente en diverse partners zijn recentelijk over de huldiging in gesprek gegaan 

met elkaar. Zoals het er nu naar uitziet, betekent dat er op zondag 19 april een 

huldiging zal plaatsvinden. Een fantastisch moment waarop de hele stad uitloopt en 

eindelijk weer eens naar het Stadhuisplein kan gaan om daar de spelers en de schaal 

te bewonderen.  

We weten allemaal dat de kampioenswedstrijd op zaterdagavond wordt gespeeld. 

De VVD begrijpt dat de huldiging met de stad niet op zaterdagavond kan 

plaatsvinden omdat de wedstrijd pas om 21:30uur is afgelopen. Op dat moment zal 

er in de stad al een groot volksfeest losbarsten. Laten we het de pre-party noemen 

voor de huldiging op zondag: twee dagen Eindhovense gezelligheid en feest met 

elkaar!  

Tot onze verbazing, hebben wij vanuit de krant moeten vernemen dat de gemeente 

niet mee wil werken aan het plaatsen van beeldschermen in de stad op de zaterdag. 

Omdat we als raad hierover nog niet zijn ingelicht, kennen we de onderbouwing 

hiervan nog niet. Op de website lezen we dat het vanuit openbare orde en veiligheid 

niet wenselijk is om op zaterdagavond een grote huldiging te organiseren. Zoals 

gezegd hebben we hier begrip voor maar het verbaasd ons dat ondernemers niet de 

ruimte krijgen om groots uit te pakken.  

De schermen die zij willen plaatsen, en alles wat daarbij komt kijken, komen ten laste 

van de ondernemers. Zij geven ook aan dat ze in de begroting rekening houden met 

de inzet van extra beveiligers. Voor ons blijkt hieruit dat ondernemers hun 

verantwoordelijkheid samen met de gemeente willen nemen, maar dan juist bij 

diezelfde gemeente tegen een dichte deur lopen.  

Diverse ondernemers hebben voor 1 oktober al aanvragen gedaan om iets te doen 

met het kampioensfeest. Op dat moment nog, logisch, met open data. De gemeente 

heeft echter pas, zo vermoeden wij, dinsdag of woensdag het besluit genomen om 

geen schermen toe te staan. Dat is niet de samenwerking met ondernemers zoals de 

VVD dat graag zou zien.  
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Dit brengt de  VVD tot de volgende vragen: 

 

1. Wat is de reden waarom de gemeente pas afgelopen week in staat bleek te zijn om 

een besluit te nemen?  

a. Wanneer is de projectgroep/stuurgroep/werkgroep voor het eerst bij elkaar 

geweest?  

b. Kan het college aangeven wanneer er diverse scenario’s in kaart zijn gebracht en 

welke scenario’s dit waren?  

i. Zo nee, vindt u het niet onverstandig om pas zo laat aan de slag te gaan met het 

organiseren van de huldiging?  

 

2. Hoe vindt u het te verdedigen naar ondernemers dat ze pas deze week uitsluitsel 

hebben gekregen terwijl het bij de gemeente al voor 1 oktober bekend was dat er 

diverse ondernemers iets wilden organiseren bij een kampioenschap?  

3. Hoe ziet de wethouder Actieve Stad dit proces wanneer er in het coalitieakkoord 

teksten staan zoals ‘iedereen mee!’, ‘een bruisende stad’, ‘pittig, maar als het lukt, 

geeft dat een kick’?  

 

De exploitatie van de schermen komen volledig voor rekening van de ondernemers. 

Wanneer zij iets organiseren, wordt ook de beruchte tabel met beveiligers erbij 

gepakt. Ondernemers geven aan dat er met hen te praten is over meer inzet van 

beveiligers omdat zij bovenal ook een gezellig feest willen.  

4. Waarom is er niet serieus met ondernemers gesproken over de veiligheidskant van 

het plaatsen van schermen?  

a. Bent u bereid om dat alsnog direct, en met spoed, op te pakken?  

i. Zo nee, waarom niet?  

5. Waarop u baseert u zich dat het veiliger is wanneer er over de hele binnenstad 

kleine schermen worden geplaatst ten opzichte van grote schermen? Graag voorzien 

van een uitgebreide toelichting waarin de stelling dat er bij grote schermen meer 

mensen worden verwacht, serieus en feitelijk wordt onderbouwd.  

 

Meer mensen betekent niet dat er automatisch meer ongeregeldheden zullen 

plaatsvinden. Immers, sport verbroedert. Of zoals het coalitieakkoord zegt: ‘Sport is 

belangrijk, omdat sporten leidt tot verbinding, ontmoeting, en gezondheid. Sport is 

het cement van de samenleving en van onze wijken en draagt bij aan het imago en 

vestigingsklimaat van onze stad.  

6. Hoe duidt de wethouder Sport deze uitspraken uit het coalitieakkoord in relatie tot 

het ontmoedigingsbeleid wat is ingezet dat er vooral veel mensen zondag naar de 

stad moeten komen en zo min mogelijk op zaterdag?  

 

De VVD is groot voorstander van het plaatsen van schermen. Wij zijn ervan overtuigd 

dat het kampioensweekend één groot feest gaat worden. Keigezellig, zoals we in 

Eindhoven de Gekste zeggen. Gezien de korte termijn verzoeken we het college om 
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deze vragen met grote spoed te beantwoorden. De Eindhovense VVD doet een 

beroep op het college om nu echt te laten zien dat ze dingen mogelijk willen maken, 

echt willen samenwerken met ondernemers, en dat ze echt vertrouwen hebben in de 

Eindhovenaren dat er een geweldig feest wordt neergezet.  

College: sta de grote schermen toe 

 
Eindhoven, 10 april 2015 
 

 

Antwoord van burgemeester en wethouders 
 

1. Wat is de reden waarom de gemeente pas afgelopen week in staat bleek te zijn om 

een besluit te nemen?  

Een kampioenschap van PSV is een gebeurtenis welke vooraf niet vaststaat en ook 

niet elk jaar plaatsvindt. Dit mag dan ook gezien worden als een bijzonder 

gebeurtenis voor de stad Eindhoven. De stuurgroep PSV kampioenschap 2015 is 

afhankelijk van de resultaten van zowel PSV als Ajax. Vanaf februari  is er per 

wedstrijd bekeken welke mogelijke scenario’s er zijn voor het kampioenschap van 

PSV, deze zijn telkens geüpdatet. Het uiteindelijke verloop van de competitie heeft 

ertoe geleid dat de beleidsuitgangspunten en het definitieve scenario op 8 april door 

de stuurgroep konden worden vastgesteld.  

 

a. Wanneer is de projectgroep/stuurgroep/werkgroep voor het eerst bij elkaar 

geweest?  

De werkgroep is voor het eerst bijeengekomen op 20 maart 2015. 

De projectgroep is voor het eerst bijeengekomen op 17 maart 2015 

De stuurgroep is voor het eerst bijeengekomen op 13 maart 2015 

 

b. Kan het college aangeven wanneer er diverse scenario’s in kaart zijn gebracht en 

welke scenario’s dit waren?  

Op 11 februari zijn de eerste contouren van verschillende scenario’s geschetst en per 

wedstrijd geüpdatet. De beleidsuitgangspunten hebben gediend als input voor de 

op te stellen scenario’s.  Het uiteindelijke verloop van de competitie heeft ertoe 

geleid dat de beleidsuitgangspunten en het definitieve scenario op 8 april door de 

stuurgroep konden worden vastgesteld. 

 

Uitgangspunt voor de scenario’s zijn de vastgestelde beleidsuitgangspunten, te 

weten:  

 Eén groot  familiefeest voor iedereen in de stad. 

 Alleen huldiging als PSV op eigen kracht kampioen kan worden. 

 Geen huldiging in avonduren, niet aansluitend aan avondwedstrijd (dit in 

het kader van openbare orde en veiligheid en het feit dat dan niet iedereen 

bij de huldiging aanwezig kan zijn.) 
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 Geen huldiging op zondag 3 mei a.s., de zondag dat de finale van de KNVB 

beker wordt gehouden. Niet gepast om tegelijk met bekerwinnaar feest te 

vieren. 

 Geen huldiging twee weken na het behalen van het kampioenschap; is aan 

de orde (10 mei a.s.) als de titel behaald wordt in het weekend van 25/26 

april a.s. en we op basis van voorgaand uitgangspunt niet op 3 mei a.s. 

kunnen huldigen. 

 Alleen huldiging tegen maatschappelijk aanvaardbare kosten. Het 

kostenaspect is een belangrijk gegeven, er moet voorkomen worden dat er 

twee keer wordt opgebouwd c.q. onnodige kosten worden gemaakt die 

vooraf voorzien kunnen worden. 

 Geen schermen toestaan op de drie pleinen bij avondwedstrijden als er na 

afloop toch geen huldiging c.q. kampioensfeest wordt georganiseerd. 

 In het kader van capaciteitsmanagement, kun je geen onbeperkt beroep 

doen op de hulpdiensten.   

 

Bovenstaande beleidsuitgangspunten hebben geleid tot onderstaande scenario’s: 

 Bij winst van PSV op vrijdag 10 april en verlies van Ajax op zaterdag 11 april 

wordt er dat weekend niet gehuldigd. In het weekend van 18/19 april zal dan 

de huldiging plaatsvinden.  

 Indien PSV kampioen wordt in het weekend van 18/19 april dan insteken op 

alle festiviteiten op 1 dag. Mocht dit niet mogelijk zijn dan op 18 april de 

wedstrijd en op 19 april de huldigingsactiviteiten starten na 17.00 uur.  

 Wanneer PSV kampioen wordt in het weekend van 25/26 april dan zal PSV 

dat weekend niet gehuldigd worden i.v.m. een samenloop met 

Koningsnacht en Koninsgdag. Een huldiging zal dan plaatsvinden op 

dinsdag 28 april of woensdag 29 april.  

 

Gezien de huidige stand op de ranglijst is op dit moment het tweede scenario  van 

bovenstaande scenario’s aan de orde.  Het belangrijkste beleidsuitgangspunt dat is 

vastgesteld, is dat het een familiefeest moet zijn voor iedereen. Daarnaast is 

gezamenlijk bepaald dat in het kader van openbare orde en veiligheid een huldiging 

enkel plaats zal vinden in daglicht. Uitgangspunt is geweest om alle festiviteiten op 1 

dag plaats te laten vinden. Hier is in beginsel op aangestuurd, maar bleek uiteindelijk 

niet mogelijk omdat de wedstrijd niet verzet kon worden. Daarom wordt de wedstrijd 

op de geplande dag en gepland tijdstip gespeeld en zal de huldiging op zondag 19 

april plaatsvinden. Op zaterdag zal er bij winst door PSV de schaal in het stadion 

worden uitgereikt. Op zondag wordt er door de gemeente en PSV voor iedereen een 

groot feest georganiseerd. Er zal gestart worden met een huldigingsroute door het 

centrum van de stad waarna de huldiging op het stadhuisplein plaats zal vinden. 

Door deze festiviteiten in de middag te starten zorgen we dat zo veel mogelijk 

mensen kunnen meegenieten van dit kampioenschap. Het is voor 

horecaondernemers mogelijk om andere festiviteiten op 19 april te organiseren, zij 

kunnen hier alsnog een vergunning voor aanvragen. Dit is door de gemeente vorige 

week aan de horecaondernemers medegedeeld die zich aan hadden gemeld voor de 

kalender. 

 

Met het plaatsen van schermen op de zaterdag worden er extra mensen naar de 

binnenstad van Eindhoven getrokken, voorgaande jaren vormden 25.000 tot 50.000 
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extra bezoekers geen uitzondering. De huldiging op zondag in het centrum zal ook 

veel bezoekers trekken. Op zo’n korte termijn is het niet verantwoord om een feest 

van dergelijke omvang verspreid over twee dagen plaats te laten vinden omdat dit 

vanwege de openbare orde en veiligheidsrisico’s een te grote wissel op de capaciteit 

van de hulpdiensten trekt. Door op zaterdag geen schermen in de openbare ruimte 

te hebben en de huldiging op zondag plaats te laten vinden, is de capaciteit en de 

veiligheid in de stad door de hulpdiensten te organiseren. 

i. Zo nee, vindt u het niet onverstandig om pas zo laat aan de slag te gaan met het 

organiseren van de huldiging?  

- 

 

2. Hoe vindt u het te verdedigen naar ondernemers dat ze pas deze week uitsluitsel 

hebben gekregen terwijl het bij de gemeente al voor 1 oktober bekend was dat er 

diverse ondernemers iets wilden organiseren bij een kampioenschap?  

Bij de gemeente Eindhoven heeft alleen de VME voor 1 oktober aangegeven bij een 

eventueel kampioenschap van  PSV iets te willen ondernemen op de markt. 

Andere ondernemers hebben pas begin februari aangegeven activiteiten in de stad 

te willen organiseren. 

Vanaf februari  is er per wedstrijd bekeken welke mogelijke scenario’s er zijn voor het 

kampioenschap van PSV. Het uiteindelijke verloop van de competitie heeft ertoe 

geleid dat de beleidsuitgangspunten en de definitieve scenario’s op 8 april door de 

stuurgroep konden worden vastgesteld. Voor die tijd was het nog niet mogelijk om 

concreet met de horeca afspraken te maken. Nu hoogstwaarschijnlijk op zondag 19 

april de festiviteiten plaatsvinden kunnen horecaondernemers eigen festiviteiten 

voor de zondag middels een vergunning aanvragen.   

 

3. Hoe ziet de wethouder Actieve Stad dit proces wanneer er in het coalitieakkoord 

teksten staan zoals ‘iedereen mee!’, ‘een bruisende stad’, ‘pittig, maar als het lukt, 

geeft dat een kick’?  

De wethouder is zich ervan bewust dat genoemde teksten uit het coalitieakkoord in 

samenwerking met verschillende partijen dient plaatst te vinden en dat er een 

belangenafweging moet worden gemaakt. Voor het kampioensfeest is dan ook het 

uitgangspunt: ‘Familiefeest voor iedereen’. Op zondagmiddag 19 april, tijdens de 

huldiging zal de stad een bruisend geheel zijn voor volwassenen en kinderen. De 

huldiging zal voor iedereen een geweldige kick geven. Dat ook veiligheid een 

belangrijk onderdeel is van een kampioensviering spreekt voor zich.  Dit alles laat 

zich vertalen in het evenementenbeleid “gastvrij en veilig”. 

Nu hoogstwaarschijnlijk op zondag 19 april de festiviteiten plaats zullen vinden, 

kunnen (horeca)-ondernemers eigen festiviteiten voor de zondag middels een 

vergunning aanvragen. Dit om van de huldiging op zondag 19 april een zo bruisend 

mogelijk gezamenlijk feest te maken. 
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De exploitatie van de schermen komen volledig voor rekening van de ondernemers. 

Wanneer zij iets organiseren, wordt ook de beruchte tabel met beveiligers erbij 

gepakt. Ondernemers geven aan dat er met hen te praten is over meer inzet van 

beveiligers omdat zij bovenal ook een gezellig feest willen.  

 

4. Waarom is er niet serieus met ondernemers gesproken over de veiligheidskant van 

het plaatsen van schermen?  

 

Op basis van de beleidsuitgangspunten en met behulp van uitgewerkte scenario’s is 

uiteindelijk door de stuurgroep bepaald om op de 18e geen schermen te plaatsen, 

daarom was er ook geen aanleiding om met ondernemers in gesprek te gaan over het 

plaatsen van schermen.  

 
Zie verdere toelichting op de keuze om geen schermen te plaatsen onder vraag 1.  

 

a. Bent u bereid om dat alsnog direct, en met spoed, op te pakken?  

Nee zoals bovenstaande onderbouwing weergeeft is het plaatsen van schermen niet 

aan de orde. Als er ondernemers zijn die op 19 april iets extra’s willen organiseren in 

de stad tijdens de huldiging  dan worden zij – indien gewenst- door de gemeente 

Eindhoven en Eindhoven365 begeleid. 

 

i. Zo nee, waarom niet?  

Zie antwoord onder vraag 4. 

 

5.Waarop u baseert u zich dat het veiliger is wanneer er over de hele binnenstad 

kleine schermen worden geplaatst ten opzichte van grote schermen? Graag voorzien 

van een uitgebreide toelichting waarin de stelling dat er bij grote schermen meer 

mensen worden verwacht, serieus en feitelijk wordt onderbouwd.  

De stuurgroep PSV kampioenschap 2015 heeft besloten om de stad op 

zaterdagavond 18 april in normale “bedrijfsfunctie” te laten hetgeen betekent dat er 

geen extra activiteiten aan de stad worden toegevoegd. Op wedstrijddagen van PSV 

zijn er de gebruikelijke kroegen die binnen hun etablissement TV’s, beeldschermen of 

beamers plaatsen. 

De grootte van een etablissement is bepalend voor het aantal mensen dat 

daarbinnen voetbalwedstrijden kan zien. Dit betekent vooraf een duidelijk en 

beheersbaar beeld in de stad. 

Zie verdere toelichting vraag 1 & 4.  

 

Meer mensen betekent niet dat er automatisch meer ongeregeldheden zullen 

plaatsvinden. Immers, sport verbroedert. Of zoals het coalitieakkoord zegt: ‘Sport is 

belangrijk, omdat sporten leidt tot verbinding, ontmoeting, en gezondheid. Sport is 

het cement van de samenleving en van onze wijken en draagt bij aan het imago en 

vestigingsklimaat van onze stad.  
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6. Hoe duidt de wethouder Sport deze uitspraken uit het coalitieakkoord in relatie tot 

het ontmoedigingsbeleid wat is ingezet dat er vooral veel mensen zondag naar de 

stad moeten komen en zo min mogelijk op zaterdag?  
Grote mensenmassa’s brengen  een extra dimensie in de stad teweeg. Het is 

belangrijk om aan de hand van een doelgroepenanalyse te monitoren welke 

veiligheidsmaatregelen in het kader van openbare orde en veiligheid genomen 

moeten worden. Hierbij kunnen we niet enkel afgaan op de woorden ; “sport 

verbroedert”. De hoeveelheid mensen die afkomen op schermen in de binnenstad, in 

combinatie met het gebruik van alcohol of andere genotsmiddelen, zorgt ervoor dat 

er een grote inzet nodig is van onze hulpdiensten.  

Op zo’n korte termijn is het niet verantwoord om een feest van dergelijke omvang 

verspreid over twee dagen plaats te laten vinden. Door het op deze manier in te 

richten is de capaciteit en de veiligheid in de stad door de hulpdiensten te 

organiseren. 

 

 

Eindhoven,  13 april 2015. 

 


